
ISSN 1847-7143
LIST GRADA LEPOGLAVE
Godina: XV | Broj: 73 | prosinac 2022.

25 godina postojanja - čestitamo!    str. 13

Svečano obilježen Dan 
Grada Lepoglave          str. 8 - 9

Kamenica dobiva 
vrijedan prostor            str. 5

Puna potpora novim 
poduzetnicima      str. 10
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MLADI U LEPOGLAVI SU ZVIJEZDA VODILJA

VRIJEDNOST PROJEKTA 6,5 MIL. KUNA
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Blagoslovljen Božić,
te sretna i uspješna
nova 2023. godina!

NEKA JE PUNO ZDRAVLJA I LJUBAVI !
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na kraju smo 2022. 
godine i vrijeme je da se 
osvrnemo na sve ono što je 
postignuto u godini koja je 
bila uspješna i puna novih 
realiziranih projekata i ula-
ganja. Očuvali smo posto-
jeću financijsku stabilnost 
gradskog proračuna i zadr-
žali postojeći standard fi-
nanciranja javnih potreba. 
Posebno smo ponosni na 
činjenicu kako smo osigu-
rali smještaj i financijsku 
pomoć obiteljima iz Ukra-
jine i pokazali spremnost 
da pomognemo u najte-
žim trenucima narodu koji 
se žrtvuje za svoju slobo-
du. Osigurali smo potpore 
za mlade obitelji kojima se 
želi pomoći oko izgradnje 
i opremanja prve nekret-
nine kao glavnog predu-
vjeta ostanka u Lepoglavi, 
a ulaganja u uređenje ko-
munalne infrastrukture 
iznose preko 14 milijuna 
kuna. Svakako treba spo-
menuti i potporu u visini 
od 300.000 kuna za projekt 
izvanrednog održavanja 
nerazvrstanih cesta na 
gradskom području. Ure-
đuje se centar Lepoglave, 
vodotoci, modernizirano 
je novih 1.329 metara cesta 
u vrijednosti od preko 1,4 
milijun kuna, a osigurana 
su i bespovratna sredstva 
(4 milijuna kuna) za pro-
vođenje projekta Sanacije 
klizišta na okolnom po-
dručju Grada Lepoglave. 
Ulagali smo i u naše poljo-
privrednike i poduzetnike 
- ove godine osigurano je 
150.000 kuna za potpore 
male vrijednosti, a ugovore 
vrijedne ukupno 200.000 
kuna potpisalo je 17 po-
duzetnika. U Lepoglavi 
proradila i prva linija za 
preradu voća i povrća u so-
kove, a Lepoglava je među 
prvim gradovima kojima 
je odobreno sufinancira-
nje projekta pod nazivom 
Unaprjeđenje usluga za 
djecu u dječjem vrtiću Le-
poglava - vrijednost pro-

jekta je preko milijun kuna. 
26. Međunarodni festival 
čipke u Lepoglavi dokazao 
je kako je Grad Lepoglava 
prijestolnica čipke i čip-
karskog umijeća. Jailhouse 
festival i Lepoglavski dani 
ponudili su obilje dobre 
zabave i zanimljivih doga-
đanja za veliki broj naših 
građana i posjetitelja iz 
drugih mjesta - mladi su 
se pokazali kao odlični or-
ganizatori i HVALA im na 
tome. Da, mladi su naša 
budućnost i veseli me po-
datak kako smo po treći 
puta u ovoj godini podije-
lili jednokratne potpore za 
novorođene. Uspješno su 
odrađene sve aktivnosti 
za prijavu projekta razvoja 
širokopojasnog interneta 
- investicija vrijedna 110 
milijuna kuna, kreće izra-
da projektne dokumenta-
cije za izgradnju i uređenje 
Posjetiteljskog centra na 
Gaveznici, počinje izgrad-
nja društveno-vatroga-
snog doma u Kamenici, 
obilježili smo sjećanje na 
žrtve Vukovara i Škabrnje, 
čipkarsko društvo Danica 
Bressler proslavilo je 25 go-
dina postojanja. I za kraj, 
još bih istaknuo jednu važ-
nu napomenu koju sam 
izrekao na proslavi Dana 
Grada Lepoglave - politika 
kojom se s ciljem razvoja 
našeg grada bavimo mora 
biti po mjeri čovjeka, po 
mjeri svakog našeg građa-
na. Želim vam blagoslov-
ljen Božić i sretnu i uspješ-
nu Novu godinu ispunjenu 
djelima, a ne riječima.

gradonačelnik 
Grada Lepoglave, 

Marijan Škvarić
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Drage 
sugrađanke  i sugrađani,

SVE PLANIRANE AKTIVNOSTI SU REALIZIRANE

Dječje gradsko vijeće Grada 
Lepoglave održalo svoju 
redovitu sjednicu 
Sjednicu je otvorio dječji gradonačelnik Leon Funtek

Gradonačelnik Fun-
tek posebno je pohvalio 
vijećnike iz svih triju škola 
na području Grada koje se 
redovito odazivaju na sve 
humanitarne akcije (huma-
nitarna pomoć za djecu iz 
Ukrajine koja su bila smje-
štena na području Grada, 
Solidarnost na djelu - Cr-
veni križ i dr.). U nastavku 
je predstavio Program rada 
Vijeća za 2023. godinu ko-
ji obuhvaća niz aktivnosti: 

obilježavanje Dječjeg tjed-
na, obilježavanje Mjeseca 
prevencije ovisnosti do obi-
lježavanja Božića u Gradu. 
Razgovaralo se o postavlja-

nju sandučića u školama - 
Pitaj svog vijećnika, provo-
đenju humanitarne akcije 
i provođenju dva natječaja 
među djecom.

STIGLA JE LIJEPA VIJEST...

Grad Lepoglava među gradovima 
u plusu po broju prvi put 
upisane djece u vrtić
Prema pisanju portala Gradonacelnik.hr

Promatra li se trend po-
većanja prvi put upisane 
djece u vrtić u 2022./2023. 
u odnosu na 2021./2022. 
prema postotku prednjači 

Osijek s 49.2 posto, a slijede 
ga Vrlika (42.9 posto) i Donja 
Stubica (28.6 posto). Deset 
najbolje rangiranih grado-
va čine i Sveti Ivan Zelina, 

Vukovar,  Pleternica, Trogir, 
Lepoglava, Pazin i Biograd 
na Moru, čije se povećanje 
kreće u rasponu od 13.5 po-
sto do 20.6 posto porasta.

PČELARI POZNAJU I PRIMJENJUJU TEHNOLOGIJU SUVREMENOG PČELARENJA

Potvrđena kvaliteta meda pčelara s 
područja Grada Lepoglave
Osvojeno je 11 zlatnih te dva brončana odličja

Pčelari s područja Gra-
da Lepoglave sudjelovali 
su nedavno u Vukovaru na 
organoleptičkom ocjenjiva-
nju meda s međunarodnim 
sudjelovanjem te osvojili 
brojna odličja za kvalitetu 
meda koji proizvode. Zlatna 

odličja za bagremov med 
osvojili su Zvonko Galić, 
Goran Đurđević, Zlatko 
Barbir, Ivan Mavrek, Nenad 
Rostohar, Ratko Jakopović 
i OPG Melita Galić. Također 
zlatna odličja, ali za cvjetni 
med, dobili su Zdravko Gal, 

Goran Čretni i OPG Melita 
Galić. Još jedno zlato pripalo 
je kestenovom medu Gora-
na Đurđevića. Cvjetni med 
Gorana Đurđevića i keste-
nov med Ratka Jakopovića 
nagrađeni su brončanim 
odličjima.

IZ GRADA GRADSKO VIJEĆE

ODRŽANA 10. I 11. SJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA

Gradsko vijeće prihvatilo predloženi Program 
demografskih mjera za poticanje rješavanja 
stambenog pitanja mladih obitelji
Nastavlja se projekt “Zaželi” za čiju su provedbu, prijavom projekta na natječaj, osigurana sredstva iz Europskog socijalnog fonda

Članovi Gradskog vijeća 
Grada Lepoglave jednogla-
sno su prihvatili prijedlog 
Programa demografskih 
mjera za poticanje rješava-
nja stambenog pitanja mla-
dih obitelji na području 
Grada Lepoglave. Za pro-
vedbu Programa osigurano 
je 200.000 kuna. Vijećnici 
su jednoglasno, uz pohva-
le i zahvale vatrogascima, 
prihvatili Izvješće o radu 
Vatrogasne zajednice Grada 
Lepoglave za 2021. godinu. 
Prihvatili su, većinom gla-
sova, i Program rada Savjeta 
mladih Grada Lepoglave za 
2023. godinu. Većinom gla-
sova na sjednici je prihvaćen 
Polugodišnji izvještaj o izvr-
šenju Proračuna Grada Le-
poglave za razdoblje prvih 
šest mjeseci tekuće godine. 
U tom su razdoblju, od 1. 
siječnja do 30. lipnja, ostva-
reni prihodi i primici u visini 
od 16.531.975 kuna, u što je 
uključen i višak prihoda iz 
prethodne godine u izno-

su od 4.905.831 kunu, dok 
su ukupni rashodi iznosili 
11.749.390 kuna.

Donesena je Odluka 
o dodjeli javnih priznanja 
Grada Lepoglave za 2022. 
godinu kojom se utvrđuje da 
će plakete Grada Lepoglave 
za doprinos ugledu i promo-
ciji Grada Lepoglave u zemlji 
i inozemstvu biti dodijeljene 
Željku Hutenu, Karlu Gali-
ću, Milanu Tvarogu, Udru-
zi privatnih šumovlasnika 
“Kesten” i Ugostiteljskom 
seoskom gospodarstvu Dr-
žaić. Prihvaćen je prijedlog 
da se za suca porotnika Op-
ćinskog suda u Varaždinu 

imenuje Katica Veseljak.
Što Grad Lepoglava po-

duzima kako bi se otklonili 
nedostatci kod izvođenja ra-
dova, pitala je vijećnica Šte-
fica Erdec. Za ono što Grad 
financira postoji reklamaci-
ja temeljem koje je izvođač 
dužan otkloniti nedostatke, 
pojasnio je gradonačelnik 
Škvarić dodavši da komu-
nalne službe nadziru i upo-
zoravaju na nedostatke koji 
se pojave, a što mogu učiniti 
i građani. Vijećnik Boris Šin-
ko postavio je pitanje koje se 
odnosilo se na ljetošnju na-
jezdu stršljena. Zanimalo ga 
je što je Grad Lepoglava uči-
nio da pomogne građanima 
u “borbi” protiv stršljena. 
Gradonačelnik je poručio 
da je za pružanje bilo kakve 
pomoći potrebno izraditi 
procjenu da li je ona potreb-
na odnosno da li je potrebno 
uključivanje Grada. Pri tom 
je važno, poručio je grado-
načelnik, prvenstveno zatra-
žiti pomoć stručnjaka.

Vijećnik Željko Šoštarić 
pitao je gradonačelnika za-
što građanima, izražavajući 
sumnju da je riječ o neizvr-
šavanju obaveza iz projekta 
financiranog sredstvima 
Europske unije, nisu podi-
jeljene sve dobivene kante 
za selektivno odlaganje ot-
pada. Gradonačelnik Škva-
rić je istaknuo da je projekt, 
prema zaključku nadležnih, 

odrađen uredno, a da su 
preostale kante višak nastao 
zbog toga što su tijekom pro-
vedbe projekta koja je trajala 
oko dvije godine, a što nije 
krivica Grada, neki od gra-
đana umrli, a neki se odseli-
li. Vijećnik Šoštarić pitao je i 
gradonačelnika da li je istina 
da je predsjednica Povjeren-
stva za kontrolu čipke vratila 
novčane naknade koje su joj 
isplaćivane za vrijeme dok je 
obavljala taj posao te zašto 
je, ako je to točno, izvršila 
povrat tih sredstava. Vijeć-
nik Šoštarić je pitao grado-
načelnik i tko je i u kolikom 
iznosu financirao nabavku 
drona za potrebe TKIC-a i 
gdje se taj dron sada nalazi. 
U odgovoru na prvo pitanje 

gradonačelnik je istaknuo 
da nema tu informaciju, ali 
da će dati nalog službama da 
to provjere. Za odgovor na 

drugo pitanje gradonačel-
nik je rekao da je to pitanje 
za TKIC. Vijećnik Šoštarić 
zatražio je da se navedene 
tvrdnje provjere i da mu se 
o tome dostavi pismeni od-
govor.

Vijećnik Boris Šinko pi-
tao je gradonačelnika da li 
je netko od vijećnika ili za-
poslenika gradske uprave u 
2022. godini primio isplatu 
novčane naknade po ugo-
voru o djelu, po ugovoru o 
autorskom djelu ili po bilo 
kojem drugom osnovu, iz 
proračuna Grada Lepoglave 
te, ako je, o kojim se iznosi-
ma radilo i za koje izvršene 
poslove. Vijećnik Šinko pitao 
je i gradonačelnika koliko je 
prvašića upisanih u školsku 
godinu 2022./2023. u OŠ 
Ante Starčevića Lepoglava. 
Odgovor na prvo pitanje 
vijećnik Šinko dobit će u 
pismenom obliku, dok je za 
dobivanje podatka o broju 
upisanih prvašića gradona-
čelnik vijećnika Šinka upu-
tio na osnivača škola, budu-
ći da Grad Lepoglava nema 

ingerenciju nad osnovnim 
školama.

Vijećnik Mario Galinec 
uputio je gradonačelniku 
dva pitanja. Prvo se odnosilo 
na sanaciju odvodnog kana-
la “kod Dretara”, za koje je 
gradonačelnik zatražio do-
datna pojašnjenja i informa-
cije kako bi na njega mogao 
odgovoriti. Drugo pitanje 
odnosilo se na projekt aglo-
meracije. Vijećnik Galinec 
zatražio je informaciju o to-
me što se događa s navede-
nim projektom. U odgovoru 
na to pitanje, gradonačelnik 
Škvarić je pojasnio da se tre-
nutno čeka odluka Ustavnog 
suda o ustavnosti i zakonito-
sti Uredbe Vlade RH o vod-
nim uslužnim područjima 
što je zatražio Grad Ivanec.

U kojoj je fazi projekt 
izgradnje tržnice i vatroga-
snog centra u Lepoglavi pi-
tao je vijećnik Mladen Juri-
ša. Projekt tržnice stoji zbog 
problema sa zemljištem. 
Naime, tržnica bi se gradila 
na zemljištu koje je u držav-
nom vlasništvu, a procedu-
ra za dodjelu tog zemljišta 
Gradu Lepoglavi traje dugo 
i nikako da dođe na red. Vri-
jednost projekta je 2.5 mili-
juna kuna i planirali smo ga 
prijaviti na mjeru 7.4.1, ali je 
prvo potrebno postati vla-
snik tog zemljišta., pojasnio 
je gradonačelnik Škvarić te 
najavio da će Grad krenuti 
u projekt financirajući ga 
vlastitim sredstvima i provo-
deći ga po fazama. Što se iz-
gradnje vatrogasnog centra 
tiče, taj se projekt, s obzirom 
na njegovu vrijednost, pla-
nira prijaviti na mjeru 7.4.1 
kada se za to pojavi moguć-
nost odnosno čim se otvori 
natječaj.

VIJEĆNICI SU IZGLASALI 
I PRIJEDLOG ODLUKE 

O USVAJANJU ANALIZE 
UPRAVLJANJA I RASPOLAGANJA 

NOGOMETNIM STADIONIMA I 
IGRALIŠTIMA U VLASNIŠTVU 

GRADA LEPOGLAVE TE ODLUKE O 
DONOŠENJU PLANA DJELOVANJA 
GRADA LEPOGLAVE U PODRUČJU 

PRIRODNIH NEPOGODA ZA 
2023. GODINU.

VIJEĆNICI SU PRIHVATILI 
IZVJEŠĆE O PROVEDBI 

GODIŠNJEG PLANA I IZVJEŠTAJ 
O FINANCIJSKOM POSLOVANJU 
TE GODIŠNJI PLAN I PROGRAM 

RADA DJEČJEG VRTIĆA 
LEPOGLAVA

PRIHVAĆEN JE I PROGRAM 
MODERNIZACIJE I ASFALTIRANJA 

NERAZVRSTANIH CESTA NA 
PODRUČJU GRADA LEPOGLAVE 

ZA 2022. GODINU KOJIM SE 
UTVRĐUJE MODERNIZACIJA 

NOVIH SEDAM DIONICA 
NERAZVRSTANIH CESTA NA 

PODRUČJIMA MJESNIH ODBORA 
OČURA, PURGA, KAMENICA, 

VILETINEC-VULIŠINEC I 
LEPOGLAVSKA VES.

- PRORAČUN JE LIKVIDAN, 
ISTAKNUO JE GRADONAČELNIK 
MARIJAN ŠKVARIĆ POJASNIVŠI 

DA SE U PRVOJ POLOVICI 
GODINE, A ŠTO UTJEČE 

NA PRORAČUN, PROJEKTI 
PRIPREMAJU DOK U DRUGOJ 

POLOVICI GODINE SLIJEDI 
NJIHOVA REALIZACIJA. NA 

SJEDNICI JE VEĆINOM GLASOVA 
PRIHVAĆENO IZVJEŠĆE O RADU 
GRADONAČELNIKA ZA PRVIH 

ŠEST MJESECI TEKUĆE GODINE.

ZAHVALJUJUĆI ULAGANJIMA 
OTVORENI SU NOVI VRTIĆKI 

PROSTORI U LEPOGLAVI I VIŠNJICI 
ŠTO JE OMOGUĆILO DA SVA 

DJECA S GRADSKOG PODRUČJA 
POHAĐAJU VRTIĆ KOJI IM U 
VELIKOM DIJELU FINANCIRA 
UPRAVO GRAD LEPOGLAVA, 

NAGLASIO JE GRADONAČELNIK 
MARIJAN ŠKVARIĆ
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UKUPNA VRIJEDNOST PROJEKTA JE 311.436 KUNA

Potpisan ugovor o 
opremanju budućeg 
fitness centra na 
otvorenom
Projekt uređenja fitness centra na otvorenom 
provodi se uz financijsku potporu Ministarstva 
turizma i sporta

Građani Grada Lepo-
glave dobit će još jedan 
vrijedan sportski sadržaj 
- fitness centar na otvo-
renom. Potvrda tome je 
potpisivanje ugovora o 
opremanju navedenog 
fitnesa koji će se nalaziti 
na Sportsko-rekreacij-
skom centru u Lepoglavi. 
Ugovor je s predstavni-
cima tvrtke Kova kojoj je 
povjeren posao uređenja, 
pripreme i opremanje 

prostora budućeg fitnessa 
na otvorenom, potpisao 
gradonačelnik Grada Le-
poglave Marijan Škvarić. 
Naime, projekt uređenja 
fitnes centra na otvore-
nom provodi se uz finan-
cijsku potporu Ministar-
stva turizma i sporta koje 
je za njegovu realizaciju 
Gradu Lepoglavi dodije-
lilo 150.000 kuna. Uku-
pna vrijednost projekta je 
311.436 kuna.

INVESTICIJA VRIJEDNA 110 MILIJUNA KUNA

Uspješno odrađene 
sve aktivnosti za 
prijavu projekta 
razvoja širokopojasnog 
interneta
Grad Lepoglava - nositelj projekta; partneri - 
općina Bednja, Vinica, Cestica, Klenovnik i Do-
nja Voća

Na sastanku projek-
tnih partnera na projektu 
razvoja širokopojasnog 
interneta, održanom u 
Lepoglavi, potvrđeno je 
da su uspješno odrađene 
sve aktivnosti potrebne 
za prijavu projekta na 
natječaj za izbor opera-
tora koji će preuzeti ra-
zvoj odnosno izgradnju 
brze optičke mreže na 
području jedinica lokal-
nih samouprava.

Nakon provedbe na-

tječaja i odabira operate-
ra, sredinom iduće godi-
ne trebalo bi se pristupiti 
potpisivanju ugovora 
nakon čega bi uslijedio 
početak projektiranja i 
parcijalno izvođenje sa-
mih radova postavljanja 
optičke mreže koji bi tre-
bali biti gotovi najkasnije 
2026. godine. Procjena je 
da je investicija, što nije 
uračunat PDV, vrijedna 
110 milijuna kuna.

216.079 KUNA VRIJEDNI RADOVI

Proširuje se javna rasvjeta 
na području Grada Lepoglave
Nova led rasvjetna tijela u vrijednosti od 75.000 kuna

Završeni su 216.079 
kuna vrijedni radovi na 
proširenju javne rasvjete na 
području Mjesnog odbora 
Zlogonje gdje je niskona-
ponska mreža proširena s 
25 novih električnih stupova 
na koje je postavljeno 14 no-
vih led lampi javne rasvjete. 
Obnovljena je javna rasvjeta 
u Mjesnom odboru Kameni-
ca, uz prilaznu cestu prema 
kameničkoj osnovnoj školi 
gdje su, uz obnovu kandela-
bera, postojećih devet lampi 
javne rasvjete zamijenjene 
novim led rasvjetnim tije-
lima. Vrijednost navedenih 
radova iznosila je 74.374 
kuna.

PROJEKT ĆE BITI PRIJAVLJEN ZA SUFINANCIRANJE IZ EUROPSKIH FONDOVA

Kreće izrada projektne 
dokumentacije za 
izgradnju i uređenje 
Posjetiteljskog centra 
na Gaveznici
Sam projekt, ovisno o sadržajima, bit će vrijedan od 20 do 50 milijuna kuna

Projekt revitalizacije ge-
ološkog spomenika prirode 
- Gaveznica - Kameni vrh u 
Lepoglavi, kako je najavljeno, 
kreće u fazu izrade projektne 
dokumentacije za izgradnju i 
uređenje Posjetiteljskog cen-
tra koji se planira izgraditi na 
ovoj jedinstvenoj lokaciji. Ka-
ko bi se upoznali s početkom 
projektiranja centra te riješila 
eventualna otvorena pitanja i 
definirale potrebe kao i uvjeti 
izrade idejnog rješenja budu-
ćeg centra, u Lepoglavi su se 
sastali predstavnici ustano- va, institucija, organizacija 

te lokalne i županijske vlasti, 
predvođeni županom Varaž-
dinske županije Anđelkom 
Stričakom, inicijatorom sa-
stanka.

UGOVOR VRIJEDAN 398.518 KUNA

Uređuje se ulazni dio zgrade 
Doma kulture
Dio sredstava potrebnih za provedbu prve faze rekonstrukcije zgrade Doma 
kulture Grad Lepoglava osigurao je na natječaju Ministarstva kulture i medija

Potpisan je Ugovor o 
radovima na rekonstrukciji 
zgrade Doma kulture teme-
ljem kojeg će biti izvedena 
rekonstrukcija oštećenog 
stepeništa i prostora ispred 
glavnog ulaza. Ugovor vrije-
dan 398.518 kuna potpisali 
su gradonačelnik Marijan 
Škvarić, ispred Grada Lepo-
glave kao investitora, i Tomo 
Zgrebec, direktor tvrtke TTG 
kojoj su, kao najpovoljnijem 
ponuditelju, dodijeljeni po-
slovi rekonstrukcije u okviru 
kojih će biti uklanjanje po-
stojeće ploče sa stepeništa 
i prostora ispred glavnog 
ulaza te odrađeni poslovi sa-
nacije i izolacije tih površina 
kako bi se riješio problem 
vlage koja je prouzročila po-
stojeća oštećenja.

PROCIJENJENA VRIJEDNOST PROJEKTA IZGRADNJE DOMA U KAMENICI IZNOSI OKO 6.5 
MILIJUNA KUNA

Počinje izgradnja 
društveno-vatrogasnog 
doma u Kamenici
Vrijednost ugovorenih radova je 706.940 kuna

Riječ je o prvoj fazi iz-
gradnje u okviru koje će biti 
izgrađena donja ploča s te-
meljima i tako će se stvo-
riti preduvjeti za nastavak 
gradnje doma u narednim 
fazama. 

- Znajući potrebe Kame-

nice, Grad Lepoglava kreće 
u ovaj projekt koji će osigu-
rati prostor u kojem će njeni 
mještani moći organizirati 
društvene aktivnosti, ali i u 
kojem će svoj novi dom na-
ći kamenički vatrogasci koji 
zaslužuju biti smješteni u 
objekt koji zadovoljava sve 
njihove potrebe - istaknuo je 
gradonačelnik Škvarić.

UKUPNA VRIJEDNOST 28.780 KUNA S PDV-OM

Dom zdravlja 
u Lepoglavi 
raspolaže s 
novom opremom
Varaždinska županija i Grad Lepoglava financi-
rali nabavu dva terapijska kreveta

Gradonačelnik Le-
poglave Marijan Škvarić 
zahvalio se ravnatelju Do-
ma zdravlja Varaždinske 
županije Jurici Veroneku 
i zamjenici župana Silviji 

Zagorec na prepoznava-
nju potreba građana gra-
da Lepoglave, ali i šire koji 
koriste usluge odjela za 
fizikalnu terapiju.

TROŠAK SANACIJE NAVEDENIH KLIZIŠTA IZNOSI 
1.681.682 KUNA

Sanacija još 
tri klizišta na 
području Grada 
Lepoglave
Riječ je o klizištima na području Gaveznice – 
Kamenog vrha, Muričevca i Lepoglavske Vesi 
(Pošnjaki) koja su nastala uslijed potresa i ka-
snijih vremenskih utjecaja.

- Sanacija klizišta s 
kojom krećemo u ovom 
je trenutku jedan od naj-
većih projekata na po-
dručju Grada Lepoglave. 
Cilj nam je zaustaviti nji-
hovo daljnje širenje, sani-
rati ih i tako zaštiti grad-
sku infrastrukturu kao i 
imovinu naših građana., 
poručio je gradonačelnik 
Škvarić zahvalivši se Mi-

nistarstvu gospodarstva i 
održivog razvoja na čijem 
je natječaju, prijavom 
projekta, Grad Lepogla-
vu ostvario potporu za 
financiranje sanacija na-
vedenih klizišta koju će 
provesti tvrtka TTG kojoj 
su, putem provedenog 
otvorenog postupka jav-
ne nabave, dodijeljeni 
poslovi sanacije.

OVO JE PRVA FAZA UREĐENJA OVOG DIJELA ZGRADE DOMA KULTURE. 
U DRUGOJ PLANIRAMO IZGRADITI PRILAZ ZA PRISTUP ZGRADI 
OSOBAMA S INVALIDITETOM, A U TREĆOJ UREDITI UNUTRAŠNJI 

PROSTOR KOJI SE NALAZI ISPOD STEPENIŠTA I PROSTORA ISPRED 
GLAVNOG ULAZA., ISTAKNUO JE GRADONAČELNIK MARIJAN ŠKVARIĆ.

PROŠIRENJE JAVNE RASVJETE GRAD LEPOGLAVA PROVODI I NA 
PODRUČJIMA DRUGIH GRADSKIH MJESNIH ODBORA, A PREMA 

PREDLOŽENIM PLANOVIMA I PROGRAMIMA MJESNIH ODBORA. ZA 
TE JE POTREBE GRAD LEPOGLAVA NABAVIO NOVA LED RASVJETNA 
TIJELA U VRIJEDNOSTI OD 75.000 KUNA DOK ĆE RADOVI NJIHOVA 

POSTAVLJANJA IZNOSITI 41.093 KUNE.

ZA IZRADU PROJEKTNE DOKUMENTACIJE ZA IZGRADNJU I OPREMANJE 
POSJETITELJSKOG CENTRA, FOND ZA ZAŠTITU OKOLIŠA I ENERGETSKU 

UČINKOVITOST ODOBRIO JE JAVNOJ USTANOVI PRIRODA 
VARAŽDINSKE ŽUPANIJE 900.000 KUNA.

- IAKO MOŽDA NIJE RIJEČ O VELIKOM ULAGANJU U 
FINANCIJSKOM SMISLU, ONO JE ZNAČAJNO JER SE NJIME 

PODIŽE STANDARD PRUŽANJA USLUGA FIZIKALNE MEDICINE 
I REHABILITACIJE U DOMU ZDRAVLJA U LEPOGLAVI, KOJE 

KORISTE STANOVNICI CIJELOGA LEPOGLAVSKOG KRAJA - REKLA 
JE ZAMJENICA ŽUPANA SILVIJA ZAGOREC.
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Božić h moje hiže
Na red je došle kićenje bora 

Da vam po istine povijem, postaje mi to noćna 
mora. 

Pitate se zake? E sad bute čulji...

“Kugljica gere, kugljica delje, kugljica sim, kugljica 
tam, sad zelena, sad plava, e bu još i ta gere stala?”

Hiljadu i jedne se pitanje postavlja, a posel, NIKAK 
ne obavlja.

“Kakve bu boje bor ove ljete?” “E bume deli iste ku-
gljice ili skroz neke pete?” “Moreme i lampice deti” 
“Mogla bi se male i ti posla prijeti.”

Saki Božić ista priča... 

Z bratem i sestru furt se posvadim, 

Nikak da ih od “mešanja h moj posel” odvadim. 

Nigdar nije dobre nič pa furt nastane h fiže krič. 

Otec, mati, pa i babica skoči 

Si najenput hoćeju pomoći. 

Nem se ja nervierala, mojem zdravljiču to škodi 

Kad vidim kak saki svoju poljitiku vodi.

Kak si bute složilji tak bu vam ostale 

Če glji h večerku, se naklu opale. 

Držale se je borme do drugoga dana 

Se dok nijesam ostala h fiže sama. 

Pesa sam pustila h fižu, strahu sam sama biti 

Alji ke mi je priredil, točne sam si morala neke 
kratkuga spiti. 

Celji bor na pod mi je omieknul 

Kak je skočil, po kugljice se je siroček još i posmi-
eknul. 

Mene su prijeli frazi, Na boru već NIJESU viselji 
čokoladni 

Dedi mrazi. 

Morala sam iti berže to zmesti, 

... a ke da vam veljim, nišči mu denes nije dal jesti. 

Petra Oslić

DOMAĆIN RADIONICE JE LOKALNA AKCIJSKA 
GRUPA - SJEVEROZAPAD

U Trakošćanu otvorena 
radionica Ministarstva 
poljoprivrede za 
lokalne akcijske grupe
Predstavnike lokalnih akcijskih grupa pozdra-
vio župan Anđelko Stričak

U hotelu Trakošćan 
se od 8. do 10. studenoga 
održala radionica Mini-
starstva poljoprivrede za 
lokalne akcijske grupe 
- Stanje provedbe Mjere 

19, izrada lokalnih razvoj-
nih strategija LAG-ova za 
razdoblje 2023. - 2027. te 
Strateškog plana Zajed-
ničke poljoprivredne po-
litike 2023.- 2027.

GARANTIRANO Z VARAŽDINSKE ŽUPANIJE

OPG-ovi s područja 
Grada Lepoglave 
na predstavljanju 
Varaždinske 
županije u Zagrebu
Cilj promocija varaždinske regije kao turističke destinacije

U organizaciji Va-
raždinske županije u 
središtu Zagreba odr-
žana je manifestaci-
ja “Garantirano z Va-
raždinske županije” u 
okviru koje je, s ciljem 
promocije varaždinske 
regije kao turističke 
destinacije, predstav-
ljena njena turistička 

i kulturna ponuda kao 
i prepoznatljivi pre-
hrambeni i drugi do-
maći proizvodi. Među 
40-ak izlagača, koji su 
sudjelovali na pred-
stavljanju Varaždinske 
županije u Zagrebu, bi-
li su i OPG-ovi i udru-
ge s područja Grada 
Lepoglave koji su Za-

grepčanima i njihovim 

gostima predstavili 

svoje proizvode. Pro-

motivnim materijali-

ma o Gradu Lepoglavi 

njihovo je predstavlja-

nje popratila Turistička 

zajednica Grada Lepo-

glave.

ZADRŽAVANJE TRADICIJE PRIPREME AUTOHTONOG JELA

Mlinčani kolač pripremaju i vrtićki 
mališani u Višnjici
Radionice u vrtićima i školama drže članice KUD-a Lepoglavski pušlek

Kako se spravlja mlinča-
ni kolač uče i oni najmlađi. 
Naime, u dječjim vrtićima s 
gradskog područja održa-
ne su radionice izrade ove 
domaće autohtone delicije 
na čijoj se zaštiti izvornosti 
intenzivno radi. Vrtićki su 
mališani u vrtiću u Višnji-
ci veselo i s puno pažnje, 

pod vodstvom majstorica 
spravljanja mlinčanog ko-
lača, mijesili tijesto, valjali 
ga i potom pripremili ko-
lač za pečenje. Radosti ni-
je bilo kraja kad je vrtićem 
zamirisao pečeni mlinčani 
kolač i kada su mali kuhari 
s ponosom i radošću kušali 
plod svog rada.

UZ POTPORU VARAŽDINSKE ŽUPANIJE I GRADA LEPOGLAVE

Održana radionica o 
raku dojke 
Rano otkrivanje raka dojke pruža mogućnost izlječenja

Svaka četvrta žena koja 
oboli od raka, oboli od raka 
dojke od kojeg je u 2019. go-
dini, u Varaždinskoj župani-
ji, oboljelo 108, a umrlo 30 
žena. No, rak dojke može se 
otkriti u ranom stadiju što 
pruža mogućnost izlječenja. 
Zbog toga su važni redovi-
ti pregledi koji su ženama 
omogućeni u okviru Naci-

onalnog programa ranog 
otkrivanja raka dojke, ista-
knuto je na radionici o raku 
dojke održanoj u Lepoglavi. 
Radionicu su, uz potporu 
Varaždinske županije i Gra-

da Lepoglave, organizirali 
Savjet za zdravlje Varaždin-
ske županije u suradnji sa 
stručnjacima iz područja 
Javnog zdravstva, obiteljske 
medicine i radiologije.

PREDSJEDNICA SAVJETA ZA ZDRAVLJE VARAŽDINSKE ŽUPANIJE DOC. 
PRIM. DR. SC. SPOMENKA KIĐEMET-PISKAČ JE ISTAKNULA PROBLEM 
SLABOG ODAZIVA ŽENA NA PREGLEDE KOJI SE PROVODE U OKVIRU 

NACIONALNOG PROGRAMA RANOG OTKRIVANJA RAKA DOJKE.

- IZ SAMOG PRIMJERA LAG-A SJEVEROZAPAD KOJI JE DOMAĆIN 
OVE RADIONICE, MOŽEMO REĆI DA SMO NAŠIM AKTIVNOSTIMA 

UNAZAD 10 GODINA I VIŠE ULOŽILI PREKO 16 MILIJUNA KUNA U 
RAZVOJ OVOG NAŠEG PODRUČJA. - ISTAKNUO JE ŠKVARIĆ.
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MLADI U LEPOGLAVI - ZVIJEZDA VODILJA KOJU TREBA SLIJEDITI

Obilježen Dan Grada Lepoglave
Budnicom Limene glazbe Lepoglava započela je 8. prosinca proslava Dana Grada Lepoglave i lepoglavske župe Bezgrešnog začeća Blažene Djevice Marije

Gradsko je izaslanstvo, 
predvođeno gradonačelni-
kom Marijanom Škvarićem, 
tim povodom, zajedno s čla-
novima obitelji poginulih 
branitelja i članovima Udru-
ge branitelji Hrvatske Lepo-
glava, na gradskom groblju 
odalo počast poginulim bra-
niteljima s područja Grada 
Lepoglave. Obilježavanje Da-
na Grada i župe Lepoglava 
nastavljena je misnim slav-
ljem koje je u župnoj crkvi, u 
koncelebraciji sa svećenicima 
iz okolnih župa, predvodio 
prečasni Krunoslav Novak, 
generalni tajnik Hrvatske bi-
skupske konferencije koji je, 
uz upućenu čestitku za Dan 

Grada Lepoglave i župe Bez-
grešnog začeća Blažene Dje-
vice Marije, okupljene vjerni-
ke pozvao da im Marija bude 
svjetlo na životnom putu.

Središnji program obilje-
žavanja Dana Grada Lepogla-
ve bila je sjednica Gradskog 
vijeća održana u nazočnosti 

brojnih gostiju i uzvanika 
među kojima su bili župan 
Varaždinske županije Anđe-
lko Stričak, saborski zastu-
pnik Siniša Jenkač, izaslanica 
predsjednika SDP-a i gra-
donačelnica Grada Zlatara, 
Jasenka Auguštan-Pentek, 
v.d. predsjednik HNS-a i na-
čelnik Općine Cestica Mirko 
Korotaj te načelnici i grado-
načelnici općina i gradova s 
područja Varaždinske, ali i su-

sjednih županija te Republike 
Slovenije.

Ispred Gradskog vijeća 

Grada Lepoglave pozdrave im 
je uputio njegov predsjednik 
Hrvoje Kovač koji je istaknuo 
da je u ovo izazovno vrijeme, 
kada se i Grad Lepoglava, kao 
i brojne druge jedinice lokal-
ne samouprave, suočava s 
problemom smanjenja broj 
građana, potrebne nove po-
litike kojima će se zaustaviti 
negativni trendovi smanjenja 
broja stanovnika.

- Oni nas uče na koji na-

čin možemo izgraditi društvo 
budućnosti, poručio je Kovač 
dodavši da su mladi u Lepo-

glavi, koji postaju sve značaj-
niji faktor na europskoj razi-
ni, zvijezda vodilja koju treba 
slijediti pozvavši na što veće 
ulaganje upravo u mlade koji 
nisu budućnost već sadaš-
njost zajednice u kojoj žive.

Okupljene na svečanoj 
sjednici, po prvi je puta u gra-
du koji ima status Grada pri-
jatelj djece pozdravio dječji 
gradonačelnik Leon Funtak, a 
nakon njega i gradonačelnik 
Marijan Škvarić.

Gradonačelnik Škvarić je 
izdvojio uređenje novih dio-
nica lokalnih cesta i nogos-
tupa; sanacije klizišta; proši-
renje javne rasvjete, uređenje 
vodotoka; izgradnju društve-
ne i sportske infrastrukture, 
prije svega društvenih do-
mova; velika ulaganja u va-

trogastvo s naglaskom u ovoj 
godini na izgradnju i uređe-
nje vatrogasnih domova; ra-
zvoj digitalne infrastrukture 
kroz razvoj širokopojasne 

internetske mreže; potpore 
gospodarstvu i poljoprivredi 
koje su rezultirale otvaranjem 
novih radnih mjesta te potpo-
re građanima svih generacija 
- od potpora novorođenima, 
osnovnoškolcima, studenti-
ma, mladim obiteljima kod 
rješavanje stambenog pita-
nja, umirovljenicima pa do 

potpora građanima u potrebi. 
Pri tome je zahvalio na pot-
porama koje je za provedbu 
projekata i programa Grad 
Lepoglava dobio od resornih 

ministarstava i Varaždinske 
županije kao i od ustanova 
i tvrtki koje su sudjelovale u 
njihovoj realizaciji. Govoreći 
o planovima, istaknuo je pro-
blem države imovine u Gradu 
Lepoglavi.

- Nakon 10 godina upor-
nih pokušaja nismo uspjeli 
riješiti taj problem. On se naj-

bolje očituje u slučaju projek-
ta izgradnje stanova u okvi-
ru poticajne stanogradnje. 
Naime, država unutar svojih 
sektora ne može provesti po-
stupak ustupanja državnog 
zemljišta na kojem planira-
mo izgraditi stanove za naše 
građane, a s čime planiramo 
krenuti u idućoj godini. Tako-
đer, tu je i problem zapušte-
nih zgrada u centru Lepogla-
ve s kojima Grad, dobije li ih 
u vlasništvo, zna što učiniti, 
istaknuo je gradonačelnik 
Škvarić čestitavši i ovom pri-
godom svim građanima Dan 
Grada Lepoglave.

- Trenutačno Javna usta-
nova prirode Varaždinske žu-
panije radi na pet programa 
zaštite naših zaštićenih pod-
ručja, od toga tri se područja, 
jednim dijelom, odnose na 
Grad Lepoglavu. To govorio o 
tome koliko je vaš kraj znača-

jan i lijep. Javna ustanova pri-
prema i projekt posjetiteljsko 
prezentacijskog centra Gave-
znica koji će biti top turistička 
destinacija, rekao je župan 
Stričak pozvavši na nastavak 
suradnje koja će doprinijeti 
daljnjem razvoju Grada Le-
poglave.

Na svečanoj su sjednici 
dodijeljena javna priznanja 
Grada Lepoglave. Plakete za 
doprinos ugledu i promoci-
ji Grada Lepoglave u zemlji 
i inozemstvu dodijeljene su 
Željku Hutenu, Karlu Gali-
ću, Milanu Tvarogu, Udruzi 
privatnih šumovlasnika “Ke-
sten” i Ugostiteljskom seo-
skom gospodarstvu Držaić. 

Na dodijeljenim priznanjima, 
u ime nagrađenih, zahvalio 
je Željko Huten istaknuvši da 
će im to biti poticaj za daljnji 
rad i djelovanje. Svečana je 

sjednica završena glazbenim 
nastupom učenica Glazbene 
škole Varaždin, mezzosopra-
nistica Eve Osenjački i Da-
nijele Kundija uz klavirsku 

pratnju profesorice Sanje 
Štefan te počasnim pucnjem 
članova Glasne kubure iz 
Kamenice i Prve kubure iz 
Višnjice.

POHVALE GRADU LEPOGLAVI 
UPUTILI SU V.D. PREDSJEDNIK 

HNS-A I NAČELNIK OPĆINE 
CESTICA MIRKO KOROTAJ TE 

ŽUPAN VARAŽDINSKE ŽUPANIJE 
ANĐELKO STRIČAK. ŽUPAN 

STRIČAK, UZ ČESTITKE ZA DAN 
GRADA I ŽUPE LEPOGLAVA, 

ISTAKNUO JE ODLIČNU SURADNJU 
VARAŽDINSKE ŽUPANIJE I GRADA 

LEPOGLAVE.

POLITIKA KOJOM SE S CILJEM RAZVOJA NAŠEG GRADA BAVIMO 
MORA BITI PO MJERI ČOVJEK, PO MJERI SVAKOG NAŠEG GRAĐANA., 

PORUČIO JE GRADONAČELNIK ŠKVARIĆ NABROJIVŠI BROJNE 
PROJEKTE I PROGRAME KOJI SU, U OKVIRU PROVEDBE KOMUNALNE, 
GOSPODARSTVENE, DRUŠTVENE I DRUGIH POLITIKA, REALIZIRANI U 

2022. GODINI.

HRVOJE KOVAČ OSVRNUO SE I NA RAD GRADSKOG VIJEĆA TE ISTAKNUO 
KAKO NEMA UVIJEK JEDNOGLASNE ODLUKE I NE RAZMIŠLJAJU SVI NA 
ISTI NAČIN, ALI KADA SU INTERESI GRADA LEPOGLAVE U PITANJU, SVI 

SU VIJEĆNICI NA PRAVOJ STRANI., ISTAKNUO JE KOVAČ.

U ZNAK ZAHVALE NA UPUĆENIM RIJEČIMA I MOLITVI, GRADONAČELNIK 
ŠKVARIĆ JE PREČASNOM KRUNOSLAVU NOVAKU URUČIO PRIGODAN 

POKLON - LEPOGLAVSKU ČIPKU I MONOGRAFIJU LEPOGLAVE.
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BOŽIĆNI SAJAM TRADICIONALNIH KOLAČA U 
ŽUPANIJSKOJ PALAČI U VARAŽDINU

Članice Udruge 
„Lepoglavski pušlek“ 
dijelile zaštićeni 
mlinčani kolač
Medenjaci, kiflice, šapice, pita od jabuke, bre-
skvice, čupavci...

Događanje posvećeno 
tradicionalnim slastica-
ma koje krase blagdanski 
stol održano je u organi-
zaciji Turističke zajednice 
Varaždinske županije u 
suradnji s Varaždinskom 
županijom i udrugama. 
Za ukusne i mirisne slasti-
ce pobrinule su se vrijed-

ne članice Udruge žena 
Općine Vidovec, Udruge 
žena „Trnovečko srce“ 
Trnovec, Udruge „Lepo-
glavski pušlek“ i Udruge 
žena „Cvijet“ Šemovec. 
Preuzeto sa portala varazdin-
ska-zupanija.hr - tekst i slike by 
Varaždinska županija

MISNO SLAVLJE PREDVODIO JE KAMENIČKI ŽUPNIK 
VLČ. RAFAEL MIKAC

Lovci LD Srnjak - Ravna 
Gora proslavili blagdan 
svetog Huberta
Odlična i konstruktivna suradnja Grada Lepo-
glave i lovaca s gradskog područja

Članovi Lovačkog 
društva Srnjak-Ravna 
Gora proslavili su 3. stu-
denog dan svog nebeskog 
zaštitnika - svetog Huber-
ta. Misno slavlje predvo-
dio je kamenički župnik 
vlč. Rafael Mikac u ka-
meničkoj župnoj crkvi, a 
nakon toga nastavljeno 
je veselo druženje člano-
va društva. Čestitke za 
blagdan svetog Huberta 

uputio je i gradonačelnik 
Grada Lepoglave Marijan 
Škvarić koji je pri tome 
istaknuo  odličnu i kon-
struktivnu suradnju Gra-
da Lepoglave i lovaca s 
gradskog područja. Tako-
đer, gradonačelnik im je 
poručio da i dalje ostanu 
dobri čuvari naših polja i 
šuma uz lovački pozdrav - 
Dobra kob!

BOŽIĆ DOLAZI...

Upaljena prva 
adventska 
svijeća
U zoru prvog dana adventa, nakon mise zornice

Paljenjem prve ad-
ventske svijeće započelo 
je vrijeme došašća u ko-
jem se vjernici priprema-
ju za Božić. U Lepoglavi 
je prva svijeća na advent-
skom vijencu postavlje-
nom u blizini lepoglavske 
župne crkve upaljena u 

zoru prvog dana adven-
ta, nakon mise zornice. 
Simbolično ju je, nakon 
molitve koju je pred oku-
pljenim vjernicima pred-
vodio lepoglavski župnik 
vl. Nenad Piskač, upalio 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić.

OSIGURANI DAROVI ZA SVU DJECU S GRADSKOG 
PODRUČJA

Grad Lepoglava 
i sveti Nikola 
darivali najmlađe
Uz darove za vrtićke mališane i osnovnoškolce, 
Grad Lepoglava osigurao je i darove za djecu s 
teškoćama u razvoju

Grad Lepoglava i ove 
je godine na blagdan sve-
tog Nikole, koji se poklapa 
s višednevnom prosla-
vom Dana grada, za svo-
je najmlađe sugrađane 
pripremio brojne slatke 
paketiće koje im je podi-
jelio upravo sveti Nikola. 

Gradske su darove primili 
vrtićki mališani u Dječjem 
vrtiću Lepoglava i njego-
vom područnom odjelu 
u Višnjici kao i Dječjem 
vrtiću “Runolist” iz Ža-
rovnice te učenici iz svih 
osnovnih škola s gradskog 
područja.

NIEHOFF STOLICE D.O.O.

Poduzetnik iz Njemačke 
započeo s radom u Lepoglavi
Planira se veliko ulaganje u uređenje objekta i okoliša

Grad Lepoglava ima no-
vog poduzetnika iz Njemač-
ke - 20.6.2022. godine tvrtka 
“Niehoff Stolice” d.o.o. zapo-
čela je s radom u pogonima 
bivše tvornice Lepa. Proi-
zvode se tapecirane stolice, 
kompleti s drvenim posto-
ljem, a koje se u Njemačkoj 
kombiniraju s metalnim 
postoljima. Trenutno je za-
poslenih 15 radnika, a i dalje 
se traže novi radnici jer se 
planira proizvodnja cijeli niz 
artikala koje trenutno pro-
izvode dobavljači. Također, 
u planu je i veliko ulaganje 

u uređenje objekta i okoliša. 
Grad Lepoglava, u razgo-
vorima s vodstvom tvrtke, 

izrazio je namjeru u davanju 
pune potpore u budućim ra-
zvojnim programima.

NOVA ZAJEDNIČKA POLJOPRIVREDNA POLITIKA

U Lepoglavi održano stručno 
predavanje o poljoprivredi
Održano u organizaciji Agro-turističkog klastera Lepoglava i Uprave za stručnu 
podršku razvoju poljoprivrede

Koji izazovi u poljopri-
vrednoj proizvodnji očekuju 
poljoprivrednike i kako ih 
savladati prigode su imali 
čuti sudionici stručnog pre-
davanja održanog u Lepo-
glavi.

Predavanje je održano u 
organizaciji Agro-turističkog 
klastera Lepoglava i Uprave 
za stručnu podršku razvoju 
poljoprivrede, a uz nave-
denu temu, govorilo se i o 
novoj zajedničkoj poljopri-
vrednoj politici i promjena-
ma u novom programskom 
razdoblju 2023. - 2027. Pred-
stavnici Uprave za stručnu 
podršku razvoju poljopri-
vrede okupljene su informi-

rali o detaljima vezanima uz 
navedene teme, odgovaraju-
ći pri tom na brojna pitanja 
okupljenih poljoprivredni-
ka. Na kraju predavanja, ko-

jem su nazočili i predstavni-
ci tvrtke Bioinput, sudionici 
su imali prigode kušati pri-
rodne sokove koje proizvode 
članovi ATK-a Lepoglava.

MALIŠANI IZRADILI PRIGODNE UKRASE

Dječji vrtić Lepoglava misli na osobe 
korisnike pomoći Crvenog križa
Sretan Božić svakome!

Djelatnici Dječjeg vr-
tića Lepoglava kao i po-
družnice Višnjica svake 
godine u vrijeme adventa 
razvesele svojim kolačići-
ma pedesetak osoba ko-
risnika pomoći Crvenog 

križa. Tako djelatnici sva-
ke godine u ovo vrijeme 
izrađuju fine slastice, a 
mališani prigodne ukra-
se. Ove godine djeca su 
ukrasila kutijice koje su 
korištene za pakiranje ko-

lačića pa je svaki korisnik 
dobio uz puno ljubavi i 
unikatni poklon. Djeca i 
djelatnici Dječjeg vrtića 
Lepoglava tako su poslali 
jedinstvenu poruku: Sre-
tan Božić svakome!

CARNET SUSTAV LOOMEN

Informatičko 
natjecanje Dabar u 
OŠ Ante Starčevića 
Lepoglava
Sudjelovali učenici od 3. do 8. razreda s učiteljicom Informatike Nevenkom Harjač

Republika Hrvatska je 
od 2016. godine uključena 
u međunarodnu inicijativu 
Bebras (Dabar) koja pro-
miče informatiku i raču-
nalno razmišljanje među 
učiteljima i učenicima, ali 
i u široj javnosti. Dabar je 
osmišljen kako bi se svoj 
djeci omogućilo jednostav-
no sudjelovanje kroz online 
natjecanje, koje se sastoji 
od niza izazovnih zadataka 
osmišljenih od strane struč-
njaka iz pedesetak zemalja. 
Na natjecanje se prijavilo 
i sudjelovalo 48015 djece. 
Natjecanje ima pet kate-
gorija, a učenici rješavaju 
12 zadataka uz vremensko 
ograničenje od 40 minuta. 
Iz OŠ Ante Starčevića Lepo-
glava sudjelovali su učenici 
od 3. do 8. razreda zajedno s 
učiteljicom informatike Ne-
venkom Harjač.

Čestitke svim sudionici-

ma a posebno onima koji su 
se istaknuli svojim odličnim 
rezultatom i plasmanom u 
10% najboljih, a to su: Ka-
tegorija Milidabar (3. i 4. 
razred): Karlo Jamnić, 4. a 
- 8,71 bod; Kategorija Kilo-
dabar (5. i 6. razred); Karlo 
Picek, 6. a - 9,1 bod; David 
Županić, 5. b - 9 bodova; 

Viktor Horvat, 5. b - 8,57 
bodova; Lorena Barlek, 6. 
a - 8,33 boda; Kategorija 
Megadabar (7. i 8. razred); 
Iskra Županić, 8.b - 11 bo-
dova; Luka Botković, 7.  b 
- 7,17 bodova; Emili Pavle-
ković, 8. b - 7,13. Autorica tek-
sta: Nevenka Harjač, OŠ Ante Starče-
vića Lepoglava

PROMOCIJA MEDA LOKALNIH PROIZVOĐAČA

Školski medeni dan
Uz med su podijeljene edukativne slikovnice „Pčelica Jelica i medo Edo”

Programom Školskog 
medenog dana želi se pro-
movirati med lokalnih pro-
izvođača (med s hrvatskih 
pčelinjaka) te podignuti 
svijest djece o potrebi kon-
zumacije domaćih poljopri-
vrednih proizvoda. U školi 
Ante Starčevića Lepoglava 
školski medeni dan obilje-
žen je tako što su učenici 
prvih razreda dobili med za-
pakiran u „Nacionalnu sta-
klenku za med“. Učenici su 
pobliže upoznati o važnosti 
pčelarstva za sveukupnu 
poljoprivredu i bioraznoli-
kost na Zemlji, a učenike su 
educirale njihove učiteljice 
Vesna Gal i Ljubica Vuglač. 
Uz med su podijeljene edu-

kativne slikovnice „Pčelica 
Jelica i medo Edo” kao po-
četna osnova za upoznava-

nje pčelarstva. Autorica teksta: 
Nevenka Harjač, OŠ Ante Starčevića 
Lepoglava
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OŠ ANTE STARČEVIĆ U LEPOGLAVI, DJEČJI VRTIĆ 
LEPOGLAVA I RUNOLIST ŽAROVNICA

Dan kruha i 
zahvalnosti 
za plodove 
zemlje
Ruke mijem, brašno sijem, kapica na glavi....

Dan kruha i zahval-
nosti za plodove zemlje 
obilježen je u OŠ Ante 
Starčevića u Lepoglavi. 
Svoju zahvalnost na kru-
hu koji svakodnevno bla-
guju, kao i na ostalim plo-
dovima kojima ih zemlja 
daruje, učenici su iskazali 
recitacijama i pjesmom. 
Prije blagovanja, blago-
slovio ih je lepoglavski žu-
pnik vlč. Nenad Piskač. U 
obilježavanju Dana kruha 
i zahvalnosti za plodove 

zemlje lepoglavskim se 
učenicima i njihovim uči-
teljima pridružio grado-
načelnik Grada Lepogla-
ve Marijan Škvarić. Dan 
kruha i zahvalnosti za 
plodove zemlje obilježen 
je u Dječjem vrtiću Lepo-
glava prigodnim progra-
mom te druženjem djece 
i roditelja, a veselo je bilo i 
u Dječjem vrtiću Runolist 
gdje su djeca pripremila 
kratki program za Dane 
kruha.

U ORGANIZACIJI GRADSKE KNJIŽNICE I ČITAONICE 
„GUSTAV KRKLEC“

Draga domača 
rieč - literarni 
natječaj
Ma mačka, rad učenice Andreje Kundija nagra-
đen je 3. nagradom

U kinodvorani Iva-
nec održana je završna 
priredba 42. kajkavskog 
književnog natječaja 
Draga domača rieč. Na-
tječaj i završnu priredbu 
organizirala je Gradska 
knjižnica i čitaonica „Gu-
stav Krklec“ kao jedan od 
događaj u Mjesecu hrvat-
ske knjige. Na ovogodiš-
nji natječaj pristigle su 
256 pjesme, 52 rada odra-
slih autora i 87 učenika iz 
škola s kajkavskog govor-
nog područja. U Zbornik 
je uvrštena pjesma Ma 

mačka, rad učenice An-
dreje Kundija iz OŠ Ante 
Starčević Lepoglava pod 
mentorstvom učiteljice 
Ivane Vrček. Rad učenice 
nagrađen je 3. nagradom 
od strane stručnog povje-
renstva. Mjesto u ovogo-
dišnjem zborniku našla 
je i pjesma učenice OŠ 
Ivana Rangera Kamenica 
Nely Kralj „Kratki dnevi“ 
- mentorica je bila An-
drea Krnić Kišiček. Autori 
teksta: Nevenka Harjač, OŠ Ante 
Starčevića Lepoglava i OŠ Ivana 
Rangera Kamenica

RIJEČ JE O 22. SAMOSTALNOJ IZLOŽBI

U Lepoglavi otvorena izložba 
domaćeg slikara Antuna Možara
Program otvaranja izložbe glazbom ispunio je član glazbenog sastava Hladno 
pivo, Milko Kiš

Do kraja godine u Grad-
skoj knjižnici “Ivana Be-
lostenca” u Lepoglavi može 
se razgledati izložba slika 
“Mala retrospektiva” doma-
ćeg autora Antuna Možara. 
Riječ je o 22. samostalnoj 
izložbi ovog samoukog sli-
kara iz Lepoglavske Vesi koji 
se, ovom prigodom, publici 
u Lepoglavi predstavlja s 40 
djela na kojima prevladava-
ju portreti, te tušom i floma-
sterom naslikani interijeri i 
mrtva priroda.

- Posebnost ove izložbe 
je ta što pruža mogućnost na 
jednom mjestu vidjeti Antu-
nove radove od početka nje-
gova likovna stvaralaštva do 
danas, istaknula je Karmela 
Geček iz Gradske knjižnice 
Ivana Belostenca, organiza-
tora i domaćina ove izložbe. 

O stvaralaštvu Antuna Mo-
žara i izloženim djelima go-

vorio je Željko Funda koji je 
ujedno i otvorio izložbu.

PREKRASNA VEČER POEZIJE

Javnosti predstavljena zbirka 
pjesama “Tragovima snova” 
Vanje Petak - Zagorke
Okupljeni su uživali i u glazbom programu u kojem su nastupili Želimir Dubo-
večak, Sanja Štefan i Eva Osonjački

Glazbeno-poetska večer, 
tijekom koje je u čitaonici 
Gradske knjižnice Ivana Be-
lostenca u Lepoglavi pred-
stavljena zbirka pjesama 
Vanje Petak - Zagorke, bila je 
prigoda upoznati se i uživati 
u čipki tkanoj od riječi koje 
autorica poklanja svima. A 
kako one zvuče okupljeni su 
imali prigode čuti u interpre-
taciji Ljubice Ribić, Milana 
Novaka, Ljiljane Vuglač i 
same autorice koja je u raz-
govoru s voditeljima progra-
ma, kao i zainteresiranom 
publikom, otkrila kako stvara 
svoju poeziju.

ŽIVOT LJUDI I POVIJEST LEPOGLAVE

Nakon tri godine pripreme i 
rada javnosti je predstavljena 
monografija “Lepoglava”
430 stranica, 660 fotografija, ilustracija i dokumenata te 300 kartica novinar-
skih tekstova 

- Motiv da izradimo jed-
nu ovakvu monografiju bila 
je želja da puno neispričanih 
priča i povijesnih činjenica o 
Lepoglavi stavimo u jednu 
ovakvu ediciju za koju bi 
nam trebalo i tisuću strani-
ca. Sve ono što imamo u Le-
poglavi i čime se ponosimo 
želimo podijeliti s drugima., 
naveo je prilikom predstav-
ljanja monografije gradona-
čelnik Škvarić.

- Ovo je djelo za 21. sto-
ljeće i po mojem mišljenju 
namijenjeno je Lepoglavča-
nima. Poziva ih na novi po-
gled na svoj grad, rekao je dr. 
sc. Tomislav Pletenac. Ured-
nik i autor većine fotografija 
koje se nalaze u monografiji, 
Darko Gorenak istaknuo 
je da je u pripremu i izradu 
monografije bilo uključeno 
30-ak ljudi.

LEPOGLAVA BAŠTINI 600 GODINA BOGATE TRADICIJE

Čipkarsko društvo Danica Bressler 
obilježilo 25 godina postojanja
Čipkarice imale veliku ulogu u promjeni percepcije Lepoglave kao grada zatvo-
ra u grad kulture i čipkarstva

Čipkarsko društvo Da-
nica Bressler na prigodnoj 
je svečanosti obilježilo 25 
godina postojanja, ujedno 
i četvrt stoljeća kontinui-
ranog rada na očuvanju i 
promociji lepoglavske čip-
ke. To je, obraćajući se čip-
karicama - vrijednim člani-
cama i članovima Društva, 
kao i okupljenim gostima 
i prijateljima, istaknula 
predsjednica Društva Veri-
ca Dubovečak. Pohvale na 
radu i čestitke povodom 25 
godina postojanja Društvu 
su uputili brojni gosti. Gra-
donačelnik Grada Lepoglave 
Marijan Škvarić istaknuo je 
da su čipkarice imale veliku 
ulogu u promjeni percepcije 
Lepoglave kao grada zatvora 
u grad kulture i čipkarstva. 
Župan Varaždinske župani-
je Anđelko Stričak istaknuo 
je da Lepoglava baštini 600 
godina bogate tradicije kojoj 
pripada i lepoglavska čip-

ka. Tu tradiciju, istaknuo je 
župan, čuvaju lepoglavske 
čipkarice. Da bi to uspješno 
činile, potreban im je dobar 
vođa što članice čipkarskog 
društva Danica Bressler 
imaju u svojoj predsjednici, 
poručio je župan Stričak.

Obilježavanje 25 godi-
na djelovanja Čipkarskog 
društva Danica Bressler 
popračeno je izdavanje pri-
godne dopisnice i žiga, koje 
je predstavio predsjednik 
Varaždinskog kluba kolekci-
onara Milan Pavleković.

PREDSTAVLJANJU MONOGRAFIJE LEPOGLAVA NAZOČILI SU BROJNI 
GOSTI MEĐU KOJIMA GENERALNI KONZUL REPUBLIKE HRVATSKE U 
ŠVICARSKOJ SLOBODAN MIKAC, DIREKTOR TURISTIČKE ZAJEDNICE 

VARAŽDINSKE ŽUPANIJE, UJEDNO I IZASLANIK ŽUPANA VARAŽDINSKE 
ŽUPANIJE, GORAN MALIŠ TE PREDSJEDNIK HRVATSKE GOSPODARSKE 
KOMORE VARAŽDIN DRAGUTIN GLOŽINIĆ. U GLAZBENOM PROGRAMU 

PREDSTAVLJANJA NASTUPILE SU SANJA ŠTEFAN I EVA OSONJAČKI.

PREDSTAVLJEN JE I VRLO VRIJEDAN KATALOG SUVENIRA OD 
LEPOGLAVSKA ČIPKE. JEDINSTVENOST OVOG KATALOGA JE TO ŠTO SE 
U NJEMU NALAZE “ŽIVE” ČIPKE, NJIH ČAK 340, KOJE SU ZA POTREBE 

KATALOGA, IZRADILE VRIJEDNE ČLANICE DRUŠTVA.

VEČERAS JE ISPUNJEN MOJ 
SAN DA OSTAVIM NEŠTO U 

ZALOG GRADU U KOJEM SAM 
ODRASLA, KAO I GENERACIJAMA 

KOJE DOLAZE, PORUČILA JE 
VANJA PETAK - ZAGORKA 

PREDSTAVLJAJUĆI JAVNOSTI 
SVOJU ZBIRKU PJESAMA 
“TRAGOVIMA SNOVA”.
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NIKADA ZABORAVITI...

Sjećanje na 
žrtve Vukovara i 
Škabrnje
Centralni komemorativni skup održan je 18. 
studenog u Lepoglavi

Građani Grada Le-
poglave dostojanstveno 
su se i pijetetom, palje-
njem svijeća, mislima na 
sve stradale i molitvom, 
prisjetili žrtvi Vukovara i 
Škabrnje kao i svih žrtvi 
Domovinskog rata.

- Na ovaj su dan mno-
ga srca bila obavijena 
tugom, mnoge su duše 
patile, mnogi izgubili svo-
je živote i domove. Na toj 
žrtvi izgradili smo našu 
domovinu koju poštuje-
mo, koju moramo čuvati 
i graditi za naše buduće 
generacije kojima u na-
sljeđe ostavljamo čuvanje 
spomena na sve žrtve Do-

movinskog rata, Vukovara 
i Škabrnje - istaknuo je 
tom prigodom gradona-
čelnik Grada Lepoglave 
Marijan Škvarić, ujedno 
i izaslanik župana Varaž-
dinske županije Anđelka 
Stričaka.

U sjećanje na 12-ori-
cu poginulih branitelja s 
područja Grada Lepogla-
ve u zrak je pušteno 12 
svjetlećih lampiona. Ovaj 
komemorativni skup, uz 
podršku Grada Lepogla-
ve, organizirala je domi-
cilna braniteljska udruga 
- Udruga branitelji Hrvat-
ske Lepoglava.

VUKOVARSKI HEROJI...

Odana počast trojici 
vukovarskih heroja 
ubijenima na Ovčari
Sjećanje na Josipa Kapustića, Tomu Jambora i 
Vinka Andrijanića

U noći s 20. na 21. 
studenog 1991. godine, 
nakon pada Vukovara, 
srpske su snage na Ovčari

počinile zločin ubiv-
ši više od 250 ranjenika 
odvedenih iz vukovarske 
bolnice. Među njima i

branitelje s područja 
Grada Lepoglave - Josipa 
Kapustića i Tomu Jambo-
ra te Vinka Andrijanića, 
pripadnika 204. vukovar-
ske brigade koji je nakon 

otkrivanja masovne grob-
nice i identifikacije sahra-
njen u Lepoglavi.

Povodom 31. godiš-
njice njihova stradavanja 
počast su im na groblju 
u Lepoglavi te na groblju 
u Kamenici odali članovi 
obitelji, članovi Udruge 
branitelji Hrvatske Le-
poglava te predstavnici 
Ministarstva unutarnjih 
poslova.

RIJEČ JE O ZAHTJEVNOM NATJEČAJU

Članovi ZSUGL upoznati s 
mogućnošću ostvarenja 
potpore za razvoj sportske 
infrastrukture
Rasprava je organizirana kako bi se utvrdile 
stvarne i održive potrebe za ulaganje u izgrad-
nju i adaptaciju sportske infrastrukture

Zajednica sportskih 
udruga Grada Lepoglave 
organizirala je panel ra-
spravu na kojoj je člano-
vima Zajednice odnosno 
predstavnicima sportskih 
klubova i udruga s grad-
skog područja, predstav-
ljen natječaj C1.6 R1 - I1 
- Regionalna diversifika-
cija i specijalizacija hr-
vatskog turizma kroz ula-

ganje u razvoj turističkih 
proizvoda visoke dodane 
vrijednosti. Riječ je o na-
tječaju kojeg u okviru Na-
cionalnog plana oporavka 
i otpornosti provodi Mini-
starstvo turizma i sporta, 
a koji, između ostalog, 
pruža mogućnost ostvari-
vanja bespovratne potpo-
re za razvoj sportske i re-
kreativne infrastrukture.

KAMENICA PRVA - ČESTITAMO!

Međuopćinsko 
natjecanje u 
futsalu
Natjecale su se ekipe iz OŠ Bednja, OŠ Kameni-
ca, OŠ Višnjica i OŠ Lepoglava

OŠ Ante Starčević Le-
poglava bila je domaćin 
Međuopćinskog natjeca-
nja u futsalu za dječake 
7-ih i 8-ih razreda. Naju-
spješnija ekipa plasirala 

se na višu razinu natjeca-
nja. Poredak: 1. OŠ Kame-
nica; 2. OŠ Lepoglava; 3. 
OŠ Višnjica; 4. OŠ Bednja. 
Autorica teksta: Nevenka 
Harjač, OŠ Ante Starčevića Lepo-
glava

6. IZDANJE

U Višnjici održan vatrogasni 
Memorijal Darko Komes
Dobrovoljno vatrogasno društvo Višnjica organiziralo je natjecanje

Riječ je o natjecanju ko-
je višnjički vatrogasci orga-
niziraju u spomen na svog 
preminulog člana Darka 
Komesa. Ovogodišnje, inače 
6. izdanje natjecanja, okupilo 
je u Višnjici vatrogasne ekipe 
devet dobrovoljnih vatroga-
snih društava iz Varaždinske, 
Krapinsko-zagorske i Zagre-
bačke županije - dobrovolj-
nih vatrogasnih društava iz 
Čreta, Straže, Lepoglave, Ka-
menice, Dugog Sela, Donje 
Voće, Mača, Novog Marofa 
i Svetog Ilije. Sudionike na-
tjecanja pozdravili su i pred-
sjednik Vatrogasne zajednice 
Grada Lepoglave Marijo Ca-
njuga i član Upravnog od-
bora Vatrogasne zajednice 
Republike Slovenije Franjo 
Bukovec, inače rodom iz Viš-
njice.

NA 31. GODIŠNJICU POGIBIJE

Odana počast poginulim 
braniteljima 
Žrtva svih hrvatskih branitelja nikada se ne smije zaboraviti

18. studenog, na 31. 
godišnjicu pogibije, na ka-
meničkom groblju odana je 
počast Stjepanu Vusiću koji 
je poginuo u proboju iz op-
koljenog Vukovara u danima 
kada je slomljena njegova 
herojska obrana Odana je 
i počast Marijanu Matiši-
ću - na gradskom groblju u 
Lepoglavi, počast su odali 
članovi obitelji, Udruge bra-
nitelji Hrvatske Lepoglava i 
HVIDRA-e Ivanec. Marijan 

Matišić od početka neprija-
teljske agresije na Hrvatsku 

aktivno je, kao policajac, 
sudjelovao u obrani njenog 
suvereniteta i teritorijalnog 
integriteta. Poginuo je 3. stu-
denog 1991. godine na Paš-
kom mostu u tijeku obavlja-
nja službenih dužnosti. Kod 
posljednjeg počivališta Dra-
gutina Godinića Bađe na 
gradskom groblju u Lepo-
glavi počast su odali člano-
vi njegove obitelji, suborci, 
prijatelji, predstavnici Mini-
starstva unutarnjih poslova 
te braniteljskih udruga.

UNAPRJEĐENJE USLUGA ZA DJECU

Univerzalna sportska škola 
u Dječjem vrtiću Lepoglava
Sredstva za provedbu programa Grad Lepoglava u cijelosti osigurao iz fondova 
Europske unije.

S nestrpljenjem mališani 
iz Dječjeg vrtića Lepoglava 
iščekuju trenutke kada se 
njihov vrtić dijelom pretvara 
u malu sportsku dvoranu. 
Vrijeme je tada za vježbanje 
odnosno sportske aktivnosti 
koje su postale dio vrtićkog 
programskog sadržaja, a sve 
to zahvaljujući programu 
Univerzalne sportske ško-
le koji se u Dječjem vrtiću 
Lepoglava provodi u okvi-
ru projekta “Unaprjeđenje 
usluga za djecu”.

- Kroz različite sadržaje, 
iz različitih sportova kao što 
su atletika, gimnastika, ru-
komet i nogomet, utječemo 
na razvoj motoričkih spo-
sobnosti kao što su snaga, 
agilnost, brzina, ravnoteža i 
koordinacija, naveo je Ma-

rio Starek, magistar kinezi-
ologije i voditelj programa 

Univerzalne sportske škole 
u Dječjem vrtiću Lepoglava.

OKUPILO SE 100-TINJAK DJECE U DOBI OD 6 DO 18 GODINA

Lepoglava ugostila sudionike 
programa “Županijski veseli 
nogomet za djecu i mladež”
Program uz potporu Ministarstva turizma i sporta provodi Županijski nogomet-
ni savez Varaždin

Lepoglava je bila doma-
ćin četvrte aktivnosti u okviru 
sportskog programa “Žu-
panijski veseli nogomet za 
djecu i mladež”. Program uz 
potporu Ministarstva turizma 
i sporta provodi Županijski 
nogometni savez Varaždin 
pružajući djeci i mladima 
slabijeg imovinskog statusa, 
kao i onima s teškoćama u 
razvoju te djeci svih nacio-
nalnih manjina, mogućnost 
besplatnog treninga s nagla-
skom na rekreacijski pristup 

što se potiče i promiče sporta 
i sportski, ujedno i zdrav na-
čin života.

U Lepoglavi se ovom pri-
godom, trenirajući i družeći 
se, okupilo 100-tinjak djece u 
dobi od 6 do 18 godina, s pod-
ručja nogometnih centara Le-
poglava-Klenovnik i Sveti Ilija. 
Riječi dobrodošlice uputio im 
je gradonačelnik Grada Lepo-
glave Marijan Škvarić.

REAKCIJE DJECE SU VRLO POZITIVNE. ČESTO PITAJU KADA ĆE 
PONOVNO VJEŽBATI, KADA ĆE DOĆI TRENER, HOĆE LI NAUČITI NEKE 
NOVE VJEŽBE I IGRE. SAMO VOĐENJE UNIVERZALNE ŠKOLE SPORTA 

OD STRANE KINEZIOLOGA I NAMA ODGAJATELJIMA POMAŽE DA 
STEKNEMO I NAUČIMO NEKA NOVA ZNANJA, VJEŠTINE I PRISTUPE 

PREMA SPORTSKIM AKTIVNOSTIMA., POJASNILA JE ODGAJATELJICA 
SVJETLANA HOJSAK.

OVO NATJECANJE, UZ ČUVANJE SPOMENA NA KOLEGU VATROGASCA, 
PRUŽIT ĆE PRIGODU SVIMA SUDIONICIMA DA DODATNO USAVRŠE 
SVOJE VJEŠTINE I DODATNO SE UVJEŽBAJU, A KAKO BI I UBUDUĆE 

BILI SPREMNI, U TRENUCIMA UGROZE, PRUŽITI POMOĆ GRAĐANIMA., 
PORUČIO JE PRIGODOM OTVORENJA NATJECANJA GRADONAČELNIK 

GRADA LEPOGLAVE MARIJAN ŠKVARIĆ .

POZDRAVE I RIJEČ POTICAJA 
POLAZNICIMA OVOG PROGRAMA 

UPUTIO JE I NAČELNIK OPĆINE 
KLENOVNIK MLADEN BLAŠKO.
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NE ALKOHOLU I DROGAMA...

U OŠ Ante Starčevića 
u Lepoglavi održano 
predavanje o ovisnosti
Tijekom predavanja učenici su upoznati s vr-
stama ovisnosti

O različitim oblicima 
ovisnosti, s naglaskom 
na ovisnosti o drogi i 
alkoholu, učenicima 
osmih razreda OŠ Ante 
Starčevića u Lepoglavi 
govorili su socijalni pe-

dagog Mirko Bistrović 
i policijski službenik PP 
Ivanec Božidar Šumeč-
ki koji kao policajac u 
zajednici djeluje na po-
dručju Grada Lepoglave.

POTPORU PROVEDBI PROGRAMA DAO JE I GRAD LEPOGLAVA

Jumicar u OŠ Ante Starčevića 
Lepoglava
Program preventivnog odgoja djece o sigurnosti u cestovnom prometu

Jumicar program pre-
ventivnog odgoja djece o 
sigurnosti u cestovnom pro-
metu, kojim se učenike dru-
gih i trećih razreda osnovnih 
škola nastoji osposobiti i na-
učiti kako se, kao pješaci, što 
sigurnije ponašati u prome-
tu, ponovno je održan u OŠ 
Ante Starčevića u Lepoglavi.

DOBRA VOLJA JE NAJBOLJA...

Izlet na Klek
U organizaciji PD Vilinska špica Lepoglava i Odreda izviđača Lepoglava

U organizaciji PD Vilin-
ska špica Lepoglava i Odreda 
izviđača Lepoglava održan 
je 15.10.2022. godine pro-
jektni izlet za članove obiju 
udruga. Tom prilikom je 
obiđena Alpinistička zbirka  
Zavičajnog muzeja Ogulin i 
održan uspon na Klek (1181 
m) po ruti Bjelsko - pl. dom 
Klek - vrh Klek. Vrlo dobro 
vrijeme i odlična atmosfera 
doprinijeli su odličnom cje-
lodnevnom izletu.

PRIOPĆENJE PORTALA SABOR.HR

Potpredsjednica Hrvatskoga sabora 
Sabina Glasovac održala sastanak s 
nositeljima projekta “Zaštitnici privatnosti”
Sastanak je održan s predstavnicama Nezavisne udruge mladih Lepoglava Mihae-
lom Špiljak i Silvijom Vrabelj te predstavnikom udruge Politiscope Dujom Prkutom

Kako je rečeno na sa-
stanku, cilj predstavljenog 
projekta je edukacija mladih 
kako bi se spriječile nega-
tivne pojave i fenomeni koji 
prate korištenje interneta 
kao što su primjerice in-
ternetsko zlostavljanje (cy-
berbulling), netolerancija, 
govor mržnje, širenje teorija 
zavjere, krađe identiteta, ši-
renje negativnog sadržaja i 
slično, a što je uzrokovano 
algoritamskom strukturom 
društvenih mreža koja se 
koristi masovnom obradom 
osobnih podataka.

Zaključeno je kako se 
samo sinergijom znanstve-
nika, stručne i zainteresi-
rane javnosti, organizacija 
civilnog društva, učitelja, ro-

ditelja te svih onih koji rade 
za mlade i s mladima može 
pomoći da se pandemija na-
rušenog mentalnog zdravlja 
mladih zaustavi.

VITEŠKI TABOR U LEPOGLAVI

Izložba 
srednjovjekovnog 
oružja i oklopa u 
Lepoglavi
Potporu u organizaciji ovog događanja Udruzi 
P.A.S. Klub Lepoglava pružili su Turistička za-
jednica Grada Lepoglave i Turističko kulturno 
informativni centar

Zahvaljujući Udruzi 
P.A.S. Klub Lepoglava i čla-
novima Viteškog reda sv. 
Nikole iz Varaždina u Le-
poglavi je podignut viteški 
tabor u kojem se mogla 

razgledati izložba srednjo-
vjekovnog oružja i oklopa o 
čemu se više moglo saznati 
i tijekom predavanja koje 
je obuhvatilo njihov razvoj 
od 12. do 15. stoljeća.

MOZAIK

UZ JUMICAR, U PROGRAMU SU SUDJELOVALI 
TIMOVI CRVENOG KRIŽA, PROMETNE POLICIJE I 
ČLANOVI DVD-A LEPOGLAVA, VAŽNI ČIMBENICI 

SIGURNOSTI, KOJI SU DJECI PREDSTAVILI 
SVOJE DJELATNOSTI.


